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KKoommiissjjaa  BBuuddżżeettuu,,  FFiinnaannssóóww,,                                                                                                            Waganiec, 23.06.2015 r. 

PPllaannoowwaanniiaa  PPrrzzeessttrrzzeennnneeggoo  

ii  PPoorrzząąddkkuu  PPuubblliicczznneeggoo  

VVIIII  kkaaddeennccjjii  RRaaddyy  GGmmiinnyy  WWaaggaanniieecc  

 

RG. 0012.5.KB.VII.2015 

Protokół nr 5 /2015 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów, Planowania Przestrzennego i Porządku 

Publicznego VII kadencji Rady Gminy Waganiec 

 
odbytego w dniu 23 czerwca 2015 roku 

w sali nr 10 Urzędu Gminy w Wagańcu, ul. Dworcowa 11 
 
 
 

W posiedzeniu Komisji, któremu przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Pani Patrycja 

Butlewska udział wzięli: Skarbnik Gminy - Danuta Roszko, członkowie Komisji Budżetu,  
wg listy obecności stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.1 

Przewodnicząca Komisji Budżetu o godz. 11
00

 otworzyła posiedzenie Komisji i stwierdziła, że 

zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 4 członków Komisji Budżetu  

w składzie: 

1. Butlewska Patrycja – przewodnicząca, 

2. Michalska Jadwiga – z-ca przewodniczącej, 

3. Bróżek Jan – członek, 

4. Urbański Jerzy – członek.  

co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Następnie Przewodnicząca Komisji przedstawiła proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, zmiany w porządku obrad. 

2. Kontrola dróg gminnych na terenie gminy Waganiec – wyjazd w teren. 

3. Sprawy bieżące, korespondencja. 

4. Oświadczenia i komunikaty. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Komisja jednogłośnie przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 

 

Ad.2 

Członkowie komisji w składzie: Patrycja Butlewska, Jadwiga Michalska, Jan Brożek oraz Jerzy 

Urbański skontrolowali osobiście następujące drogi: 

1) Zjazd z A1 na Brudnowo – w przyszłości należałoby położyć tam asfalt, 

2) Dokonano wizji lokalnej drogi wskazanej przez p. Kołowrockiego do przejęcia jej przez 

gminę – członkowie komisji uznali, iż można tą drogę przejąć, ale do granicy 

zabudowań, 

3) Droga numer 9 w Brudnowie –zdj. Nr 1 – droga w dobrym stanie, asfalt, 

4) Droga nr 12 prowadząca z Brudnowa na Wiktoryn – zdj. Nr 2 i 3 – frezowina, liczne 

dziury i wyboje, 

5) Droga nr 3 Wiktoryn – zdj. Nr 4 – droga dobra, 

6) Droga nr 11 – zdj. Nr 5, 6 i 7 – frezowina, liczne dziury, zdj. Nr 10, 

7) Droga nr 5 Michalin – zdj. Nr 8 i 9 – frezowina, 

8) Dokonano wizji lokalnej drogi wskazanej do przez p. Bzdręgowskiego do przejęcia 

przez gminę - członkowie komisji uznali, iż można tą drogę przejąć, ale do granicy 

zabudować zdj. Nr 11, 

9) Droga nr 6 Stary Zbrachlin – zdj. Nr 12,13, 14, 15, 16 asfalt do pewnego momentu, 

dalej droga pokryta frezowiną, 

10) Droga 7 i 10 Śliwkowo- zdj. Nr 17,18,19 – brak złączenia asfaltem. 
 

 

 

Zdjęcia stanowią załącznik, do niniejszego protokołu. 
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Ad.3 

Sprawy bieżące, korespondencja. 

Brak spraw bieżących, korespondencji.    

 

Ad.4 

Oświadczenia i komunikaty. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad.5 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodnicząca Komisji P. Butlewska o godz. 13
25

 

zamknęła posiedzenie komisji. 
 

Protokołował:                                                                                           Przewodnicząca Komisji: 
Butlewska Patrycja  

                                                                                                                   Butlewska Patrycja 


